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I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål E

Vil ministeren redegøre for, hvad det er for administrative udgifter i EU-budgettet, som

statsministeren mener er ”fuldstændig gak!”, som statsminister Mette Frederiksen udtalte

i JP den 17. oktober 2019, hvilket niveau EU-budgettet for de administrative udgifter bør

have, og hvilke initiativer regeringen planlægger at tage for at sikre, at de ”35 mia. kr. i

øgede administrative udgifter”, som statsministeren omtaler i interviewet i JP, i stedet

”skal gå til vores velfærdssamfund og ikke til et endnu større ”EU-budget”? (Der henvises

til JP ”EU-samarbejdet er frakoblet den verden, vi er en del af” og "Statsministeren om

større EU-budget: Det er jo fuldtændig gak", den 17. oktober 2019).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Kjer Hansen (V).

På udvalgets vegne

Jens Joel

formand
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